
  
 

 
 

 

 

20.03.2024 
 

 
 

 



  
 

Årsmøte Skarnes IL 2024 
 

Innhold 
Saksliste ...................................................................................................................................... 2 

Årsmelding hovedlaget Skarnes IL 2023 .................................................................................... 3 

Årsmelding for Fotballgruppa 2023 ........................................................................................... 5 

Årsmelding Skigruppa 2023 ..................................................................................................... 12 

Årsmelding Vardelihytta 2023 ................................................................................................. 13 

Regnskap 2023 ......................................................................................................................... 15 

Balanse 2023 ............................................................................................................................ 17 

Kontrollutvalgets beretning for 2023 ...................................................................................... 18 

Sak 5 Innkomne saker .............................................................................................................. 19 

Sak 6 Fastsette kontingent for 2025 ........................................................................................ 19 

Sak 7 Budsjett 2024 .................................................................................................................. 20 

Sak 8 Behandle Lov og Organisasjonsplan ............................................................................... 21 

Sak 9 Valg ................................................................................................................................. 21 

 

 

Saksliste 
 

1. Åpning 
2. Konstituering 

 Godkjenne stemmeberettigede 
 Merknader til innkalling 
 Godkjenne saksliste 
 Valg av møteleder 
 Valg av sekretær 
 Valg av to til å underskrive protokoll 

3. Behandle årsmeldinger 2023 
4. Behandle revidert regnskap 2023 
5. Behandle innkomne forslag og saker 
6. Fastsette kontingent for 2025 
7. Budsjett for 2024 
8. Behandle lov og organisasjonsplan 
9.  Valg  

  



  
 

3 
Årsmøte Skarnes IL 2024 
 

 
Årsmelding hovedlaget Skarnes IL 2023 

  

Styret har i perioden bestått av:  

  

Leder:    Odd Arne Sønsterud  
Nestleder:   Gulbrand Thoner  
Sekretær / kasserer: Tormod Aamodt   
Styremedlem 1:  Magnus Oen Pedersen  
Styremedlem 2:  Morten Haukerud  
Møtende vara:  Ove Glomsås  
Ungdomsrepr.  Jenny Haukerud  

Det har blitt gjennomført 11 styremøter samt flere gruppemøter etter årsmøtet 30.03.2023.  

Siden mai har i tillegg daglig leder deltatt på alle styremøter. Etter årsmøtet hvor det ble vedtatt innleie av 
daglig leder i inntil 20% stilling ble Erland Nordsetmoen engasjert. 

Oppmøte på styremøtene har vært bra. Vi framstår fortsatt som et «arbeidende styre» og bruker mye av 
vår tid på å løse «daglig drift». Hovedfokus for styret har vært å bidra til å holde så mange som mulig av 
bygdas innbyggere aktive, samt å sikre en fornuftig økonomisk drift av klubben.   

Engasjementet av Nordsetmoen har ført til at laget har fått mye bedre oversikt på både medlemmer, 
økonomi og blant annet politiattester. Samt vært en viktig støttespiller for styret i flere avgjørelser og 
oppfølginger 

Idrettslaget hadde ved utgangen av 2023, 251 medlemmer, noe som er en økning på 91. Vi har tidligere 
gjennom flere år hatt et dalende medlemsantall, men vi håper at trenden nå er snudd. 

Skarnes IL sin webside er vår offisielle kommunikasjonskanal, men vår Facebook side overtar stadig mer 
av denne funksjonen. Vi ser at det er mye lettere å nå ut til publikum på sosiale medier, enn å få dem til å 
gå inn på vår hjemmeside. Pr. mars 2023 har Skarnes IL 917 følgere på FB. Dette er en økning på nesten 
70 fra samme periode i fjor, og det må vi si oss fornøyd med (målet i 2024 må vel være å bli 1000 skarnes 
il venner)   

Vi har gjennom 2023 startet opp en mer oppdatert og moderne webside som fortsatt er under oppbygging. 

Sponsorer 2023 

Sparebanken1 Østlandet har også i 2023 vært vår generalsponsor. 

Vi fikk fornyet og forbedret avtalen med generalsponsor for de 3 neste årene, noe vi setter stor pris på. Vi 
har også klart å beholde de fleste av våre øvrige sponsorer gjennom året. Av de større sponsorer må vi 
fremheve og takke spesielt Eurospar Skarnes, Lilleseth Kjetting, Sulland Kongsvinger og Veflen AS 
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 Markedsføring og samarbeidspartnere  

Våre opprinnelige og nye sponsorer har vært positive bidragsytere også i 2023, og er noen av idrettslagets 
viktigste inntektskilder. Det er derfor viktig for Skarnes IL å ta vare på disse også for fremtiden. Vi har 
startet på arbeidet med å innhente nye sponsorer, og flere arenaer hvor vi kan markedsføre våre 
støttespillere, både i forbindelse med lysløypa og Vardelihytta. Vi oppfordrer alle våre medlemmer til å 
støtte disse virksomhetene.   

Økonomi   

Regnskapet for 2023 viser at idrettslaget gikk med et overskudd på kr.109’341,-  

I følge foreløpig ikke revidert regnskap økte Skarnes IL sine inntekter med kr 342’651,- til kr.950’259,- 
og kostnadene økte med kr 234’637,- til kr.847’746,-. Inkl. litt renter på kr.1’459,- gir disse tallene oss et 
overskudd i regnskapsåret 2023 på kr. 109’342,- For 2022 hadde vi et underskudd på kr.- 5’370,- 

Plankeracet ga oss et overskudd på kr.77’844,- 

Sponsorinntektene utgjorde kr.200’650,- 

Øvrige inntekter er medlemskontingent og aktivitetsgebyr fotball, kiosk under arrangementer, dugnader 
og offentlig støtte. 

Vi har også en grasrotandel fra Norsk tipping på kr.56’645,- Dette er dessverre en nedgang siden 2021 
med nesten kr.20’000,- så vi oppfordrer alle Skarnes IL patrioter til å registrere sitt spillekort på oss! 

Idrettslaget har i løpet av året ikke pådratt seg nye betalingsforpliktelser. 

For ytterligere detaljer, vises det til endelig regnskap.    

SIAP  

Vårt anlegg på SIAP står seg bra. Gressbanen var bedre enn på noen år tidligere. Vi holder dugnader på 
vår og høst for å sikre at vi opprettholder den standarden vi vil ha. Vi har også behov for å lage vårt eget 
vanningsanlegg på gressbanen da dagens løsning ikke vil være holdbar i framtiden. Der er også bestilt inn 
robotklippere for å kunne frigjøre dugnadstimer til sportslige aktiviteter. 

Garasjeanlegget med kontor/ møterom er også 98% ferdigstilt på dugnad, og det er mange fra styret som 
har hatt mange arbeidstimer der.  

 

Sammenslåing av idrettslag 

Det har gjennom året vært flere møter med Sander og Fjelltun om samarbeid, søkelyset på de siste møtene 
har vært om mulig sammenslå fotballaktiviteten. Det har vært en arbeidsgruppe som har sett på ulike 
modeller, men det arbeidet strandet litt på sein høsten 23. Vi har hatt et årsmøtevedtak som omhandler 
hele idrettslaget og ikke enkelt grupperinger så vi har hatt litt annen innfallsvinkel på de møtene enn å 
bare samle fotballen i Sør-Odal. Vi håper å gjenoppta arbeidet i 2024. 
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Årsmelding for Fotballgruppa 2023 

 

Leder: Magnus Oen Pedersen 
Styremedlem: Morten Haukerud 
Styremedlem: Ove Glomsaas 

Frist for å levere søknader om halltid i idrettshall/flerbrukshall vinteren 2023/2024 var 14. april. Sør-
Odal kommune oppfordret alle lag til å søke individuelt slik at det ble lettere for de å legge kabalen med 
halltider. Samtlige lag ble kontaktet og oppfordret til å søke om halltid, samtlige leverte søknad. 

Opprinnelig var det planlagt vår-dugnad 26. april, den ble utsatt på grunn av mye regn. Vår-dugnaden 
ble derfor avholdt 2. mai. Hvert lag ble oppfordret til å navngi 4 foreldre som kom til å stille på 
dugnaden. Det var fokus på å få gummigranulat kostet inn på bana, samt samlet opp forurenset 
granulat. Benker ble flyttet ut på anlegget, fotball-nett ble reparert, det ble plukket søppel og 
vanningsanlegget ble gjort klart. Det ble kokt pølser og kaffe, stemningen var god. Oppmøtet var bra. 
 
I starten av mai hadde naturgresset preg av noe isbrann. Det var tydelig isbrann-fotspor av at folk hadde 
gått på banen på vinterstid. Naturgresset ble holdt stengt frem til 17 mai, men vi tillot bruk av 
trekanten. I slutten av mai og juni var det mye tørke, og det var stort vanningsbehov på banen. 
Kommunale vanningsbegrensinger bød på utfordringer med å holde gresset grønt. 

Banen ble gjødslet to ganger, vår og sommer. 

Naturgresset ble merket med 11 bane, og den banen ble holdt merket gjennom sesongen. I 
etterpåklokskap var dette unødvendig da ingen 11er kamper ble spilt på banen. Hvert lag ble oppfordret 
til å merke sine baner etter behov. 
 
Før og under sommeren var det i hovedsak Gulbrand Thoner, Ove Glomsås og Magnus Oen Pedersen 
som klippet gresset. Etter sommeren kom det en klippeliste på plass hvor det var noen flere personer 
som rullerte på klippingen. I juli var det vanskelig å holde gresset kort, da det var behov for å klippe mer 
enn 2 ganger i uka. Vi hadde et uhell med klippepanna og måtte klippe banen med sitteklipper 2 ganger 
før vi fikk byttet ut de utslitte reimene.  

6. juli fikk vi informasjon om tildelt halltid i idrettshall/flerbrukshall og gymsal. Mengden tildelt tid var 
bra, men tidspunktene var dårlig. Kommunen informerte om at vi selv måtte legge kabalen med hvem 
som skulle trene når. 9. Juli informeres trenere og lagledere om de alle tidene vi har fått. Samtidig blir 
trenere/lagledere oppfordret til å komme med nye ønsker dersom ønskene fra søknaden som ble levert 
til kommunen ikke lenger var gyldig. 

Gjennom sommeren fikk banen godt med regn og ble veldig grønn og fyldig og den holdt seg veldig fin 
gjennom høsten. Etter enkelte dager på høsten kunne man se slitasje på banen, men det ble ikke innført 
noen treningsbegrensinger. 
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Etterspørselen etter treningstider på SIAP var stor. 15 august lagde vi en ukeskalender med hvem som 
trener til hvilke tidspunkt på SIAP.  Trenere og oppmenn fikk tilgang til denne kalenderen som ga de mer 
forutsigbarhet. 

24. august lagde vi en mal for hvordan trenere/lagledere kan søke om politiattest. Fra august og ut året 
ble det jevnlig purret på manglende attester. 

I slutten av august fikk Nord-Odal IL sin bane ødelagt av flom. Ved to anledninger fikk G14 ved NOIL låne 
kunstgress på SIAP til å gjennomføre sine hjemmekamper. 

Glommasvingen skole lånte ved flere anledninger anlegget på SIAP i 2023. Erfaringene med dette var 
dårlige. De etterlot seg mye søppel og rot, samt at det ble utført hærverk. Mye av oppryddingen falt på 
frivillige i Skarnes IL. 3. oktober informerte fotballgruppa styreleder om at de ønsket å stramme inn på 
utlån til skolen hvor det kun forelå muntlige utlånsavtaler. 

29. september ble tildelt halltid i idrettshallen/flerbrukshallen for høst-vinter 2023-2024 publisert for 
trenere og lagleder. Siden da har det vært små justeringer i tidene. Tilbakemeldingene om at 17:00 er 
for tidlig, og at 20:30 er for sent har vært mange og tydelige. Vi fikk reaksjon fra Skarnes Håndball som 
ikke var fornøyd med at vi nå behandler fotball som helårsidrett. 

Høstdugnad ble avholdt 25. oktober. Hvert lag ble oppfordret til å stille med 4 navngitte personer. Det 
ble godt. Det var nok å gjøre, men litt mangel på ledere til å hjelpe folk i gang. Vanningsanlegget ble 
ryddet bort, benker ble samlet inn og reparert. Mål på naturgresset ble samlet langs sponsorskilt, 3-er 
baner ble rigget ned og samlet ved klubbhus. Småkjerr rundt bane ble skjært ned eller røsket bort. Det 
ble satt opp stolper til hunder-forbudt skilt, og det ble plukket søppel. 

30. oktober hadde vi service på traktor. 

På høsten ble det lagt gulv i 2. etg. og utført listing langs gulv og tak. Det gjenstår fremdeles noe listing, 
samt legge gulv i trapp før 2. etg. kan ansees som ferdig. 

I løpet av høsten hadde vi hatt 2 trenere som tok kurset «NFF Grasrottrener del 1». 

10. november ble det avholdt felles fotball-avslutning i idrettshallen. Det var gratis pizza og brus til 
barna og trenere, foreldre hadde bakt kaker som ble solgt i kiosk, Sparebank 1 Østlandet var til stede og 
det var loddsalg. 

Det ble avholdt 4 møter med fotballgruppa på SIAP. 12. april, 3. mai, 9. august og 2. oktober. 
Fotballgruppa har hatt jevnlig dialog med hverandre. Fotballgruppa har bestått av Magnus Oen 
Pedersen, Morten Haukerud, Ove Glomsås og Daniel Sundby Bredesen. 

Jenter født 2009 og 2008 

Skarnes J14 startet sesongoppkjøringen i januar. Vi var da 17stk J14 spillere i stallen. Ingen spillere 
sluttet fra 2022. Vi hadde en trening i idrettshallen og en trening i Kongsvingerhallen gjennom vinteren. 
Treningene i Kongsvingerhallen var felles med Sander/Fjelltun J15 siden flere av J14 spillerne skulle spille 
J15 kamper gjennom sesongen.  
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Rett før seriestart ble Skarnes IL kontaktet av Sander. De ønsket at Skarnes IL skulle overta 
administrasjonen av J15-laget til Sander/Fjelltun da de ikke lenger klarte å stille lag uten å låne mange 
spillere fra Skarnes J14. Dette ble akseptert og alle spillerne ble da en og samme treningsgruppe som 
bestod av totalt 26 spillere.  

For at jentene skulle bli bedre kjent arrangerte trenerteamet et Kick-Off på Ullern Samfunnshus med 
overnatting den 14.april. Både pizza og frokost ble sponset av lokale bedrifter. 

Det ble i sesongen gjennomført 67 treninger i sesongen 2023. Spiller med høyeste oppmøte var på 
92,5%, mens laveste på 25,8%. Snittet var på 61,9%.    

Til tross for en liten spillegruppe, valgte vi å melde på 2stk 11’er-lag til vårsesongen. Dette for at vi skulle 
kunne ha et tilbud til alle jentene. J14 ble påmeldt i J14 1.divisjon, mens J15-laget ble meldt på i J15 
2.divisjon. Vi skulle ganske raskt erfare at kampoppsettet for de to lagene kom til å bli krevende å få 
gjennomført. Dette da 5-6 jenter fra J14 måtte hospitere til J15-laget i hver kamp. Vi kom oss gjennom 
vårsesongen og J14 endte på 2.plass i sin gruppe, mens J15 endte på 2.plass i sin.  

Allerede på slutten av vårsesongen sluttet noen av spillerne på J15-laget. Vi så oss derfor nødt til å 
trekke dette laget til høstsesongen for at totalbelastningen i forhold til kamper ikke skulle bli for stor for 
de J14-spillerne som hospiterte på J15-laget. 

Grunnet den gode plasseringen på vårsesongen ble J14-laget invitert til 1.divisjon Elite på Høstsesongen. 
Her møtte vi vesentlig bedre motstand og etter å ha slitt veldig midtveis i sesongen endte laget til slutt 
på en hederlig 4.plass. 

Kamper seriespill vår og høst 

Skarnes J14: Kamper 17, Vunnet 8, Uavgjort 0, Tapt 9 

Skarnes J15: Kamper 6, Vunnet 3, Uavgjort 1, Tapt 2  

J14 deltok på 2stk Cup’er i sesongen. Kretsmesternes Mester Cup på Hamar i april og Norway Cup i 
august.  

I september ble det det avholdt uttakstreninger til Kretslaget 2023/24 for J14. Formålet med 
uttakstreningene var å få på plass en kretstropp på 22 utespillere og 3 keepere. Det ble meldt inn 54 
utespillere og 6 keepere til første uttakstrening, mens det til andre ble kaldt inn 36 utespillere og 6 
keepere. Skarnes IL hadde to spillere med på disse uttakstreningene. Helena Haukerud (keeper) og 
Jenny Haukerud. Jenny fikk til slutt en av de 22 plassene på kretslaget, mens Helena dessverre ikke 
nådde helt opp denne gangen.  

 Vi har dessverre mistet en del spillere gjennom året og står nå igjen med en spillergruppe på 18 spillere 
(2stk 2008, 15stk 2009 og 1stk 2010). Vi har erfart gjennom høsten at dette er et minimum av spillere vi 
må ha for å kunne klare å stille lag. Vi er svært sårbare for sykdom og skader og måtte ved ett tilfelle 
flytte en kamp grunnet dette.  
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Som tidligere år har trenerteamet bestått av Øyvind Haukerud, Ann-Cecilie Sundby Bredesen og Morten 
Haukerud. I tillegg har Bjørn-Steinar Norby hjulpet til på treninger. 

 

Gutter født 2011 

G12 består av 21 spillere, 3 trenere og 2 lagledere. Trenere er Thomas Grenaker, Jarle Holmen og Henrik 
Halvorsrud. Lagledere: Camilla Gangnes og Linda Halvorsrud. 
 
Sesongen 2022 hadde vi også 21 spillere, men 3 sluttet i løpet av sesongen. De nye for sesongen har spilt for laget 
tidligere, 1 innflyttet. 
 
Sesongen 2022 gikk over i neste sesong uten pause. De trente ute til snøen kom og flyttet seg deretter inn i 
hallen. Gutta har hatt tilbud om en trening en dag i uka gjennom vinteren. De har i tillegg deltatt i NFF Indre 
Østland Futsalserie- serien har gått over 3 runder. 
 
Første utetrening var uka etter påske. Vi har hatt 2 treninger i uka.  
 
Det ble meldt på 2 lag i seriespill. Et 9er lag i 1.div og et 7er lag i lokal serie. Konklusjonen for dette var å kunne gi 
et så godt tilbud som mulig til alle - både i forhold til mestringsnivå, spilletid og antall kamper. Begge lagene 
leverte gode resultater gjennom sesongen. 9er laget: 5 seire - 1 uavgjort – 6 tap 7er laget: 8 seire - 1 uavgjort – 3 
tap Til sammen på begge lag ble det 135 scoringer og 117 innslupne.  
 
Grueturneringen var et at sesongens høydepunkt. Dette ble gutta sin første overnattingscup og stort fokus på 
samhold. Alle spillerne fikk tilbud om å være med, og det ble startet loddsalg for å få ned utgiften. De lå i 
klasserom, hadde alle måltider inkl. i Gruehallen og konsert lørdag kveld. Prisen var i utgangspunktet 1100 kr pr. 
spiller, men med loddsalg endte vi på ca. 480 kr pr. spiller. Vi informerte om muligheten til å søke aktivitetskassa 
slik at alle kunne ha mulighet til å delta. Alle trenere og lagledere var med gjennom helga. Foreldre campet på 
området eller kjørte til og fra. Gutta leverte gode resultater gjennom turneringen – 4 seire og 2 uavgjort.  
 
Konklusjon for turneringen: Fin helg med mye opplevelse for laget. Supre gutter å reise på cup med. Minus med 
arrangementet: lang gåavstand til baner/spisested. For kort tid mellom kamper siste dag som gikk utover måltid 
og hvile mellom kamper.  
 
Siste seriekamp ble spilt uka før høstferien. Treningskamp mot Fenstad etter høstferien. Ellers har vi opprettholdt 
treninger ute til første snøen kom, deretter har vi flyttet oss inn i hallen. Første helga i desember går vi i gang med 
Futsal serie igjen - 4 runder (1 dag på helg)  
 
I vårsesong hadde laget 7 spillere på sone. 8 var nominert til sone i høstsesong, derav 3 tatt ut i treningsgruppe. 2 
spillere har deltatt på NTF elitetiltak i regi KIL.  
 
Kort oppsummert er G12 er herlig gjeng med stor lagånd. De er fightere og gir seg ikke før kampen er over. Vi 
mener at laget har et godt og stabilt støtteapparat rundt seg. Dyktige og godt forberedte trenere. Lagledere tar 
seg av det adm. rundt kamper, kioskvakter, andre dialoger rundt laget. Det oppleves som et godt samarbeide med 
foreldregruppe og lav terskel for å ta kontakt.  
Takk til Skarnes il styret for godt samarbeid gjennom sesongen. Gleder oss til sesongen 2024!  
Thomas, Jarle, Henrik, Camilla og Linda 

Gutter født 2012 
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Skarnes IL G2012 er et guttelag bestående av 26 gutter hvor majoriteten er veldig aktive. Under 
sesongen har vi fått 2 nye spillere, en har falt av. Laget har tilgang på 6 dyktige trenere, Andreas Nylend 
er hovedtrener og setter opp treninger og kamper. Trenerne er alle pappa til aktive spillere og heter 
Daniel (Pappa Marcus SB), Svein (Pappa Vetle), Sander (Pappa Sondre), Raymond (Pappa Marcus), Ståle 
(Pappa Liam). Det rulleres på hvem som har treningene basert på kapasitet. Lagets administrative 
hjelper som melder på cuper, ordner drakter, kioskvakter, kampverter, sosialt etc. er Stine (mamma 
William). 

G2012 har hatt treninger på mandager og onsdager på SIAP og sesongstart var fra påske. Det ble meldt 
inn 2 lag i cupen. Det er ikke definert faste lag, så lagene har blitt trekt ut gang for gang. Det er stort 
engasjement i foreldregruppa og det har vært enket å dekke kioskvakter og kampvertvakter. Under er 
en oversikt over våre kjemmevakter hvor vi var vertskap på SIAP. 

Laget var aktivt og solgte godt ifm plankerace på Skarnes dagene. Vi har to aktive foreldre som arbeider 
med banen. Det har vært OK oppmøte på dugnader. 
Gutta fikk sent utdelt drakter og det er en mix av str 152 og str voksen M. Draktene er ikke komplette og 
mange har duplikater. 
Lagets store opplevelse var NorwayCup på Ekebergsletta. Her ble samtlige spillere på laget invitert med, 
vi stilte med to lag og hadde mange kamper. 
Gutta hadde sommeravslutning med bading og pizza før sommeren, samhold er viktig! 
Flere av gutta deltok også på FUVO Fotballskole. 

Avslutningsvis for sesongen initierte Andreas Nylend en mini-cup på SIAP. Denne ble avholdt i oktober 
og lag fra FUVO og KIL ble invitert inn. Det ble komprimerte kamper, gratis bevertning til spillere og åpen 
kiosk. Dagen ble meget vellykket, og vi fikk gode tilbakemeldinger. Denne cupen er noe vi kan bygge 
videre på, og ser for oss å gjennomføre igjen. 

Laget deltok med mange spillere på felles avslutning i idrettshallen i november, dette ble tatt meget 
godt imot. 

Siste trening for sesongen var til høstferien. Idrettshallen: Laget ønsker å tilby innetrening i vinter og har 
fått tildelt tidene mandager kl 17-18 og torsdager kl 2030-2130. Dette er ikke optimale tider for trenere 
med fulltidsjobber og gutter på 11 år, men vi får det til! Vi har søkt storhallen på Kongsvinger etter jul. 

Kort oppsummert er dette et aktivt og bra lag med svært gode trenerressurser og samhold bak. 

Vi ser lyst på kommende sesong! G2012 ønsker å benytte anledningen til å takke fotballgruppa for flott 
arbeid誂誃 

21/11 2023, Stine Lilleseth 

Gutter født 2013 

Da vi avsluttet sesongen i 2022 var vi 16 gutter. Før 2023 sesongen hadde 1 gutt sluttet og 1 ny begynt. 
De fleste har stort sett vært med på det meste av treninger, kamper og turneringer. Kun et fåtall med litt 
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lavere deltagelse enn resten. Det er generelt stor iver og entusiasme i gruppa og gleden med fotball er til 
stede hos alle. Noen kanskje dog litt mer på det sosiale plan enn det rent fotballmessige.  
 
Vi startet 2023-sesongen med første trening på Sandermoen ute i mars. Siden da har vi hatt minimum 1 
trening i uka, og 2 treninger når det har vært anledning til det. Hovedvekten av treningene har vært på 
naturgress og vart i 90 minutter, fordelt på en teknisk del med ulike øvelser og deretter ordinært 
banespillet. Trenere har i hovedsak vært bestående av 2 voksne, men med litt ekstrahjelp da disse to ikke 
har hatt anledning.  
 
Dette var første sesong med 7er fotball, og de fleste gutta har taklet overgangen greit. Det er litt 
ferdighetsforskjeller både fysisk og enda litt større forskjeller med tanke på ren fotballforståelse. Dette har 
vi jobbet aktivt med gjennom sesongen. Det har vært ukentlige kampdager og resultatmessig henger gutta 
stort sett med sammenlignet med motstanderlag i distriktet. Unntaket er "topplag" fra Kongsvinger og 
Flisa. De resterende lagene er det jevnspilt mot og g10 har hatt flere seiere enn tap inneværende sesong. 
Vi hadde et påmeldt lag hele sesongen. 
 
Videre deltok g10 på to turneringer i sesongen 2023. En vårturnering (preseason) på Hvam og en større 
høstturnering over 2 dager på Maxiturneringen I Hamar. Dette til stor glede for gruppa å få kjenne på cup-
stemning og møte lag utenfor distriktet. Vellykkede arrangement både sosialt og fotballmessig.  
 
Sosialt har vi gjennomført kick off, sommeravslutning og egen sesongavslutning for gutta. Dette for å 
bygge samhold og fellesskapsfølelse også på andre arenaer enn bare fotballbanen.  
 
Kommunikasjon mellom trenere og foreldre har foregått på Spond. Litt lite engasjement i deler av 
foreldregruppa, men gjøremål som kioskvakter, dugnader etc. har blitt utført når dette blir direkte tildelt. 
 
Mvh. 
Jon Olav & Truls  
Trenere g10 - Skarnes IL 
 

Gutter født 2014 og 2015 

På vårsesongens første trening møtte 15 ivrige gutter opp. I løpet av våren/sommeren kom det 
ytterligere 5 stykker, mens to stykker sluttet i løpet av sesongen. Sesongen avsluttes med 18 spreke 
fotballgutter i «stallen».  

  

I serien har G9 møtt mye hard motstand. De har tatt dette som «ekte menn», tapene har blitt møtt med 
et smil og de har feiret hvert eneste mål som om de var seriemestere. Guttene har hatt en enormt stor 
utvikling siden i fjor. De har fått bedre fotballforståelse, ballfølelse og har skjønt at dette er en lagidrett 
hvor pasninger må stå i fokus.  

I sommer stilte vi lag på både Matrand Cup og Grue turneringen. Dette var guttenes første møter med 
cup, og det falt i smak. Sesongen avsluttes derfor med deltakelse i Glåmdalens Julecup første helga i 
desember.  
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Det har gjennom hele året vært bra oppmøte på treningene. Guttene har spilt fotball selv når det var 
både kaldt og mørkt på SIAP. Etter at utesesongen ble avsluttet har gjengen fortsatt med treninger 
innendørs. Det gode oppmøtet har fortsatt, og guttene er svært fornøyde med at de for første gang har 
fått tilbud om halltid. Trener, Chris Richard Resve Krogsether, har tatt trenerkurs i løpet av sesongen, 
noe som har sikret god kvalitet på treningene. Marcus Carlstrøm har vært med som hjelpetrener. I løpet 
av sesongen har vi også fått nye lagledere, Lene Ruud og Lise Nilsson. Kommunikasjon mellom trenere, 
lagledere og foreldre har foregått via Spond. Dette har fungert svært godt. Alt i alt er vi svært godt 
fornøyde med fotballåret 2023. 

 

Gutter født 2016 

Da vi avsluttet sesongen i 2022 var vi 24 barn, gutter og jenter. Før 2023 sesongen hadde 3 jenter byttet 
til Sander og startet på jentelaget der. To gutter har sluttet i løpet av sesongen, og 4 nye har begynt. Vi 
har også hatt med en gutt født 2017. Per i dag har vi 23 gutter født 2016 i gruppa. Ett barn mindre enn i 
vi avsluttet 2022 sesongen med. 

Vi startet sesongen med første trening på SIAP 18. april. Siden da har vi hatt 27 treninger. Hovedvekten 
av treningene har vært på naturgress og vart i 60 minutter. Før sommerferien trente vi på 3er baner, 
etter sommerferien har vi trent på 5er baner. Onsdag 26. september hadde vi besøk av Nord-Odal IL G7 
og trente sammen med de i 90 minutter. Fra 18. oktober til 29. november har vi trent inne i 
idrettshallen. Vi har hatt en hovedtrenergruppe bestående av 4 stk. I tillegg har vi hatt 2-3 foreldre som 
har trådd til ved behov. 

Vi har ikke hatt seriespill, men gått for kampdager i stedet. Vi har deltatt på 3 kampdager og på 5 cuper. 
I desember deltok vi på årets siste cup, hvor vi vil debutere med kamper på 5er bane. 

Vi arrangerte kampdag 23. september med rundt 120 barn fordelt på 8 jentelag og 16 guttelag. Til 
sammen ble det spilt 34 kamper den dagen. I tillegg til vanlig kiosk var det to ekstra utsalgs-punkt på 
kunstgressbanen som til sammen solgte for over 16.000 kroner. 

Kommunikasjon mellom trenere og foreldre har foregått på Facebook og Spond. 

 

Mix født 2017 og 2018 

Vi startet opp med treninger for gutter og jenter født 2017 og 2018 31. mai. Det ble satt opp 3er bane 
hvor barna fikk prøvd seg. Samtidig som Magnus Oen Pedersen informerte de nye fotball-foreldrene om 
Skarnes IL, så fikk han hjelp av 3 jenter fra J14 laget til å utføre treningen. Laget tok sommerpause og 
startet opp igjen med treninger i august. Laget deltok på Sanderdagen hvor de fikk spilt to kamper. I 
høst/vinter har de trent inne i Flerbrukshallen på Skarnes. 
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Årsmelding Skigruppa 2023 
 

 
Leder av ski gruppa SIL- Ole Gudmundsen  
 
Bøssmyra - Ski  
Ski sesongen 2023/24 har vi vært veldig fornøyde med tross mildvær som kom brått medio februar.  
Det har blitt kjørt opp løyper ved hvert snøfall, og med hjelp av Fjelltun de gangene de har kapasitet og 
når det er skirenn som har blitt avholdt på Bøssmyra og i lysløypa. Vi har holdt flere skirenn på Bøssmyra 
ifbm Odalskarusellen som Odal ski arrangerer, og høydepunktet av disse rennene var da Barnas skileker 
ankom Skarnes 29. Januar.  
Sommer/høst 2023 har vi gjort forberedende arbeider i lysløypa både med manuelt arbeid, men også 
med graver og traktorer. Vi har laget bredere trase og grøftet skikkelig så overvann ikke legger seg i 
løypa og gjør det så vått som vi har slitt med tidligere. Vi har byttet ut noen lysarmaturer og hatt en 
normal drift av anlegget. Dette har vært ett løft, og vi ser at det må utbedres tilstrekkelig i den øvrige 
delen i 2024 for å optimalisere løypa fullt ut.  
Akebakken på SIAP har dessverre ikke vært i bruk, der kreves det en del rehabilitering av området i 
sommerhalvåret, og det ligger vel noen planer om at Odal ski eventuelt skal få benytte dette området 
fritt fremover.  
Løypemannskapet i SIL består av Ståle Nordgård, Glenn Aron Halvorsen, Martin Halvorsrud og 
undertegnede innimellom. Det har vært ett tett og godt samarbeid med Fjelltun IL, noe vi setter stor pris 
på, og som vi håper skal fortsette.  
Utover dette som nevnes er vi også i dialog med SOK angående ny reguleringsplan som viser at vi 
kommer til å miste garasjeplass, parkering og standplass på Bøssmyra etter hvert, så vi har oversendt 
forslag til løsning ved ny plan, sammen med Odal ski og idrettsforbundet. Vi har ett klart mål om å 
etablere mer lysløype på ett flatere området på Bøssmyra som tilfaller de yngre og de eldste til å kunne 
gå på ski. Dette er også en dialog internt i styret i Skarnes IL, og skigruppa ønsker å være en pådriver til å 
få utvikle ett nytt område med positive grunneiere som syns ski er gøy og viktig og ha i nærområdet vårt 
på Skarnes.  
 

 

Ole Gudmundsen   
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Årsmelding Vardelihytta 2023 
 

Vardelihytta vinteren 2023 - 2024 
 I vinter er Vardelihytta åpen 19 søndager, men oppstart 15. oktober. I desember har vi ikke hatt 

åpent. Siste søndag for sesongen blir 2. påskedag, 31. mars. Vi har holdt hytta stengt en søndag på 
grunn av glatt føre. Helgene som gjenstår er 17/3, 24/3 og 31/3.  

 
  
Per 10. mars har vi hatt åpent 16 av i alt 19 søndager:   

 I snitt har vi da hatt cirka 30-35 signerende besøkende per søndag. Det er en del som ikke skriver i 
hytteboka. Det har vært ganske mange som har kommet på ski, og det har vært hyggelig å se at 
mange har benyttet seg av løypene rundt omkring. Løypekjørerne fra både Skarnes IL og Fjelltun 
har gjort god jobb i vinter som vi tjener på.  

 Vi har ikke hundre prosent oversikt over omsetningen, siden vi nå kun tar betalt via Vipps og i 
kontanter, men et anslag er at vi i gjennomsnitt har omsatt for 1200-1300,- per åpen søndag. Det 
er et skjema for vertskapet å fylle ut, men ikke alle har rukket det underveis.  

 Vi har gjort hovedinnkjøpene hos Eurospar/ kontoen til Skarnes IL. Vi startet   sesongen med et 
lite rest-opplag fra kiosken på SIAP, med brus og sjokolade.   

 Vertskap er Eva Ingunn Engebråten, Richard og Linda Carstens-Svärd, Mari og Lars Rolstad, 
Ståle Nordgaard/ Kristin Sanderud (tre ganger), Kristin Sparby/Anders Larsen, Sonja Bjørklund/ 
Randi Gaustad, Odd Arne Sønsterud, Anne og Roar Hovland, Per Ivar Sveheim (– hytta stengt), 
Barrie og Amy Dale, Christin Vaag Michelson og Pål Michelson, Erling Spigseth, Wenche 
Engebråten/Håvard Neskvern (to ganger).  

Hytta ble leid ut ei helg i desember. 

Vi gjorde rundvask av stuerom og kjøkken før første åpne søndag i høst, med god hjelp av fem driftige 
damer. I tillegg har vi måttet gjøre utbedring etter at elektrikeren var ferdig, fordi varmekabelen som ble 
påsatt vannledningen hadde strømuttak inne i kjøkkenbenken, med den følgen av at vi fikk inn mus.  
  
  
Videre:   
Is og snø har vært noe utfordrende, men Erling Spikseth har hjulpet oss med brøyting og strøing, med 
grus fra Odal Grus, og alt i alt har føret vært ganske bra.  
Nå er strømmen ferdig lagt inn i kjøkkenet, og det fungerer bra, så vi håper at det kan gi mer utleie utover 
vår og sommer. Det er noe vi kan gå litt aktivt ut med.  
  
Det er fortsatt ønskelig med mer aktivitet i og rundt hytta, for eksempel akedag. Av ulike årsaker har vi 
ikke hatt anledning til å bruke mye tid på dette i vinter. Og, for å få til det må vi be idrettslaget om noe 
hjelp så vi blir flere hender, spesielt i forberedelsene.  
 
Vi har hatt utfordring med røyk inn i hytta, og det er gjennomført feiing. Det er sannsynligvis mange år 
siden sist det skjedde. I den forbindelsen fikk vi beskjed om at det er for dårlig sikring ved ildstedene, og 
det er ordnet ildfaste plater som skal legges under ovn/ legges foran peisen i stua. Feieren påpekte også at 
brannslukningsapparatet var gammelt, og nytt er ordnet.  
  
Panelovnene er svært gamle, og er verken energi-økonomiske eller økonomisk lønnsomme å bruke, og 
disse bør erstattes.  
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Alle innkjøpt til kiosken er gjort «på regning» på Eurospar Skarnes.  
 
Vi har fått ved av Ole Jonny Branes, som donerte en kubikk tørr, fin bjørkeved. Han fraktet veden til 
vedskjul-døra. Det er påsatt ny hengelås på døra. Det er mulig at noen har forsynt seg av veden i skålen 
sist seinvinter, men vi har ingen faste holdepunkter for det. Døra sto ulåst.  
 
Det vil være behov for en vanlig dugnad utpå våren, for å ordne praktiske ting som krattknusing, skifte 
lister rundt et vindu, male utvendig og innvendig, rydde bakrommet, vaske vinduer og rom, montere 
ildfaste plater i stue og kjøkken, og så videre. Hengselet på ei av de nye kjøkkendørene er ødelagt, og det 
samme har skjedd med sikringsskapet ute. Døra på sikringsskapet ute er festet med tape.   
 
 
Skarnes, 11. mars 2024.  
 
 
 
Ståle Nordgaard, Wenche Engebråten 
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Regnskap 2023
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Balanse 2023 
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Forklaringer til balanseposter (ref. tidligere regnskapsfører 2022)

 

Kontrollutvalgets beretning for 2023
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Sak 5 Innkomne saker 
Sak 1: 

Kjære medlemmer av Skarnes IL, 

Vi ser et stort potensial i å samarbeide med andre idrettslag i kommunen for å styrke fotballaktiviteten. 
Her er vårt forslag: 

Sammenslåing av fotballaktiviteten: Vi foreslår å utforske muligheten for å slå sammen fotballaktiviteten 
i Sør-Odal. Dette vil gi oss flere ressurser, bredere kompetanse og et større nettverk. Sammen kan vi tilby 
et enda bedre fotballtilbud til barn, ungdom og voksne i kommunen. 

Fordeler ved Sammenslåing: 

Større Spillergrupper: Ved å slå sammen fotballaktiviteten får vi større spillergrupper, noe som gir bedre 
treningsmuligheter og flere lag. 

Felles Trenerressurser: Vi kan dele trenerressurser og kompetanse, noe som gir bedre kvalitet på 
treningene. 

Felles Arrangementer: Sammenslåing gir oss muligheten til å arrangere større turneringer, cuper og 
arrangementer sammen med de andre idrettslagene. 

Vi ønsker at årsmøtet gir oss mandat til å starte samtaler med de andre idrettslagene. Vi vil kartlegge 
mulighetene, utfordringene og fordeler ved sammenslåing. Deretter vil vi komme tilbake til årsmøtet 
med en mer detaljert plan. 

Vi håper på deres støtte og ser frem til en konstruktiv diskusjon på årsmøtet. Sammen kan vi styrke 
fotballen i kommunen! 

 Med vennlig hilsen, Fotballgruppa i Skarnes IL v/Magnus 

 

Styrets innstilling: 

Skarnes IL støtter videre arbeid med sammenslåing av fotballen i kommunen. 

Årsmøtets vedtak: 

Årsmøtet støtter forslaget, og styrets innstilling. 

 
Sak 6 Fastsette kontingent for 2025 

Styrets innstilling:  

Kontingenten endres ikke og blir stående som i 2024, med kr.100 for enkeltmedlem, og kr.300 
for familie.  

Årsmøtet støtter styrets innstilling. 
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Sak 7 Budsjett 2024 
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Sak 8 Behandle Lov og Organisasjonsplan 
(eget vedlegg) 

 
 

 

Sak 9 Valg 
 
Valg styrerepresentanter Skarnes IL 
 

Leder – Odd Arne Sønsterud – Gjenvalg, 1 år 
Nestleder/sekretær - Tormod Aamodt, Gjenvalg fra sekretær/kasserer, 1 år 
Styremedlem 1 - Morten Haukerud – ikke på valg, 1 år 
Styremedlem 2 - Magnus Oen Pedersen - ikke på valg 1 år 
Styremedlem 3 - Anna Ewa Maciszka – Ny 2 år 
Styremedlem 4 – Jenny Haukerud – Ny 2 år 
 
Kontrollkomite Leder– Ola Boisen – valgt (1 år)  
Kontrollkomite – Ellen Oustad, Mats Stenseng 
 
Valgkomite – Ole Gudmundsen, Reidar Bekken og Ove Glomsaas. 
 
Representant til SOIR årsmøte: Odd Arne Sønsterud 


